
Będzie inż.?

Udało się. Złożyliśmy wniosek, żeby od 2021/22 nasz kierunek na I stopniu miał 7 semestrów i
kończył się tytułem inżyniera! W końcu mechanika kwantowa to nie byle co i komputery
kwantowe musi ktoś umieć budować. Zrobimy tak, żeby studenci wszystkich lat I stopnia mogli
się przenieść na studia inżynierskie, jeśli będą chcieli.
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